



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني
GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

Regarding the launch of the Korean Immigration Authority's new electronic arrival system.

الموضوع:
بشأن بدء إدارة الهجرة الكورية بتطبيق نظام القُدوم الإلكتروني الجديد.

Reference:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع:
١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

1. All airlines are requested to inform passengers traveling to the Republic of Korea to register in the electronic arrival system through the designated platform at <https://e-arrivalcard.go.kr> instead of the paper-based process. Registration can be completed up to three (3) days prior to arrival date.

التعليمات:

١. على جميع شركات الطيران التنويه على جميع المسافرين الراغبين بالسفر إلى جمهورية كوريا، التسجيل في نظام القُدوم الإلكتروني عبر الرابط <https://e-arrivalcard.go.kr> بدلاً من النظام الورقي، وبالإمكان التسجيل في المنصة قبل (٣) أيام من تاريخ الوصول.

2. All airlines operating in the Kingdom of Saudi Arabia including Private Aviation, shall comply with circulars, orders, and instructions issued by GACA.

٢. التأكيد على كافة شركات الطيران العاملة بالمملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص بالالتزام بالتعاميم والأوامر والتعليمات التي تصدرها الهيئة العامة للطيران المدني.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation

خالد